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SPORTPORTRET

“Een inderhaast opgetrom-
meld crisisbestuur trof enkele
jaren geleden, na het opstap-
pen van het toenmalige be-
stuur, een nog rokende
puinhoop aan, zowel op orga-
nisatorisch als op financieel
gebied”, vertelt secretaris
Frans Delsing. “Op korte ter-
mijn dienden spijkers met
koppen te worden geslagen.
Het roer moest om, want
RIOS had zich een te grote jas
aangemeten. Er was geen tijd
te verliezen, dus restte alles
wat RIOS een warm hart toed-
roeg niks anders dan de
schouders eronder te zetten
om te redden wat er te redden
viel. Een RIOS-dag met een
shirtveiling, met de bijzonder
welwillende medewerking
van RIOS-ambassadeur Sef
Vergoossen en een benefiet-
wedstrijd waarvoor Fortuna
Sittard belangeloos kwam op-
draven, lenigde de eerste,
acute financiële nood. Daarna
begon de wederopbouw,
waarbij besloten werd te bre-
ken met het verleden, om
terug te keren naar de kern,
naar wat in de ogen van het
nieuwe bestuur een kleine
dorpsclub zoals RIOS hoort te
zijn: een club waar je voetbalt
met plezier, samen met spe-
lers die je kent. Dit beleid is ge-
richt op de toekomst, snelle
sportieve prestaties zijn daar-
aan ondergeschikt gemaakt.
Het draait bij RIOS anno 2011
om een maximale sportbele-
ving, elkaar ontmoeten op de
club en gezelligheid voor ie-
dereen. Vanuit deze positieve
sfeer kan op termijn weer ge-
dacht worden aan sportieve
successen.”

“Deze nieuwe koers kende
echter een behoorlijke scha-
duwzijde”, aldus voorzitter
Huub Heijthuisen. “Doordat
spelers massaal verkasten, ble-
ken degradaties onafwend-
baar. Het aantal seniorenleden
slonk dramatisch. Het nieuwe
beleid begint echter zijn
vruchten af te werpen, met
name op seniorengebied. Dit
seizoen kan RIOS met maar
liefst vijf seniorenelftallen
deelnemen aan de competitie,
een ongekende luxe. Spelers
vinden bij RIOS tegenwoordig

een warm nest, hetgeen ook
blijkt uit het feit dat de kantine
bij de drukbezochte trainings-
avonden lekker lang vol blijft.
Aanvankelijk oogstten de vier
degradaties zowel binnen als
buiten de vereniging hoonge-
lach en kritische commenta-
ren. Maar inmiddels zijn de
reacties overwegend positief.
Het gaat de goede kant op,
maar er zijn nog altijd hobbels
te nemen.”

Breuk
Eén van die hobbels vormt het
onlangs abrupt beëindigde sa-
menwerkingverband met de
jeugdafdeling van voetbalver-
eniging Slekker Boys.
“Doordat de eigen jeugd in het
verleden weinig kansen kreeg
om door te dringen tot de
hoofdmacht, keerden ook tal
van jeugdspelers de club de
rug toe, een direct gevolg van
het toenmalige beleid, waarbij
het eerste elftal vóór alles ging.
Met de resterende jeugd zijn
we enkele jaren geleden tot
een samenwerkingsverband
gekomen met Slekker Boys,
waar inmiddels een grote
groep Peyer spelertjes actief
was, omdat veel ouders het
idee hadden dat RIOS op ster-
ven na dood was. De samen-
werking bleek een
win-winsituatie, omdat ook
de Slek op jeugdgebied  met
problemen kampte, met name
bij het bemannen van de ou-
dere jeugdelftallen. In deze
constructie konden beide ver-
enigingen zo’n 15 jeugdteams
op de been houden. Ondanks
het feit dat onze clubs een ver-
schillende ‘bloedgroep’ heb-
ben en cultuurverschillen
kennen, konden met name de
jeugdbesturen elkaar vinden
op de werkvloer en was er
sprake van een prima samen-
werking”, zegt Frans Delsing.
‘En hoewel RIOS welwillend
stond tegenover een nauwere
samenwerking, ook op senio-
rengebied, verschilden beide
clubs van mening over het
tempo waarin dit plaats
diende te vinden. Slekker Boys
wilde plotseling á la minute
een complete fusie, RIOS was
van mening dat dit voorzich-
tig, weloverwogen en in kleine
stappen diende te gebeuren.

Een té snelle fusie zou voor
RIOS zowel op financieel ge-
bied –denk aan verplichtingen
aan sponsors en de bezittin-
gen in het huidige sportcom-
plex ‘De Bandert’- grote
consequenties hebben. Ook
de visie van de gemeente Echt-
Susteren over sportaccom-
modaties woog in dit geval
mee, nog los van het feit dat je
voor een fusie éérst je eigen
achterban dient te raadplegen.
Het hoofdbestuur van Slekker
Boys heeft daarop éénzijdig
besloten de samenwerking op
jeugdgebied te beëindigen,
zonder mogelijkheid tot een
verdere dialoog. Het gevolg:
jeugdspelertjes verkasten
massaal naar de grotere jeugd-
afdeling van Slekker Boys,
omdat sportvriendjes natuur-
lijk het liefst bij elkaar in één
elftal spelen. Onze club is hier-
door zwaar gedupeerd. Het is
een zaak die alleen maar ver-
liezers kent. Maar er is een
groeiende groep mini-F spe-
lertjes en ook de jeugdafdeling
zal dus weer vanaf de basis op-
gebouwd worden. 

RIOS heeft de afgelopen jaren
heel wat klappen geïncas-
seerd, maar gaat niet knock-
out”, verkondigt voorzitter
Huub Heijthuijsen strijdbaar.
“Sterker nog: de chemie tus-

sen bestuur, trainers, jeugdlei-
ders, vrijwilligers, supporters
en spelers is al lang niet meer
zo goed geweest”, verzekert
Frans Delsing. “Opvallend is
ook dat onze sponsors de club
niet hebben laten vallen. Eens
te meer een teken dat we op de
goede weg zijn. Vanaf de basis
de club weer opbouwen, dat is
de uitdaging waar we de ko-
mende jaren voor staan. Ge-
zien de inzet en solidariteit
van velen, zie ik de toekomst
van RIOS vol vertrouwen te-
gemoet.

Op jeugdgebied komt er in
nauwe samenwerking met het
jeugdbestuur een wervings-
plan voor nieuwe leden. Eer-
ste elftalspeler Jip Janssen, die
ook als trainer van de D1 van
eredivisieclub PSV Eindhoven
fungeert, is onze nieuwe
jeugdcoördinator. Binnen af-
zienbare tijd zal PSV met en-
kele prominenten, waaronder
oud-international Philip
Cocu, de club bezoeken. De
opbouw van de jeugdafdeling
is dan ook prioriteit nummer
één. Ondanks het feit dat deze
club imagoschade heeft opge-
lopen, wordt er keihard ge-
werkt aan een club en een
sportcomplex met potentie.
De faciliteiten zijn er, er is een
goede trainersstaf aangetrok-

ken, de jeugdleiders beschik-
ken over knowhow, vrijwilli-
gers lopen zich dagelijks het
vuur uit de sloffen en de sfeer
binnen de vereniging is prima,
inclusief een goede onderlinge
band bij de seniorenteams. De
oude strijdkreet ‘RIOS nao
veure!’ is hier weer volop van
toepassing.”

Jubileum
”Gezien de problematiek
waarmee RIOS de afgelopen
jaren heeft gekampt, zijn we
blij het 80-jarig bestaan van de
club te mogen vieren, in een
stijl die bij het huidige RIOS
past: bescheiden, kleinschalig,
maar gezellig. Opmerkelijk is
dat een groot aantal oud-spe-
lers komend weekend weer
naar RIOS komt, om een bal-
letje te trappen, herinneringen
op te halen en samen een bier-
tje te drinken. Oud-leden, de
Peyer bevolking, sponsors,
supporters, spelers en de
jeugd zijn komend weekend
van harte welkom om de band
met RIOS aan te halen of te
vernieuwen, als één grote
RIOS-familie”, zo besluit
voorzitter Huub Heijthuijsen.

Het feestweekend ter gelegen-
heid van het 80-jarig bestaan
van RIOS ’31 gaat op vrijdag 16
september van start met de

‘Zaelke Power Avond’, een
avond met Limburgse muziek
door DJ Dennis Sevriens en
een optreden van een muzi-
kale ‘mystery guest’ van for-
maat. Zaterdag 17 september
staat van 13.00 tot 16.00 uur in
het teken van de Roger Jöris
Dag, een sport- en spellendag
voor de basisschooljeugd,
waarvoor je geen lid hoeft te
zijn van RIOS! Kinderen kun-
nen zich vanaf 13.00 uur op-
geven voor het spellencircuit
–er zijn verschillende leeftijds-
categorieën- en voor de win-
naars liggen er enkele mooie
prijzen klaar. Naast een reünie
staan er van 16.00 tot 19.45
uur diverse voetbalwedstrij-
den op het programma, waar-
onder een wedstrijd waarvoor
RIOS-coryfeeën van weleer
nog een keer de voetbalschoe-
nen aantrekken. Deze wed-
strijd wordt muzikaal omlijst
door doedelzakspelers van Pi-
pers Society Castle d’Aldeng-
hoor.

Om 20.00 uur start een feest-
avond met DJ/VJ Huub, inclu-
sief videoclips op groot
beeldscherm. Tevens is er een
barbecue en een tombola met
een rijk gevulde prijzenpot.
Het jubileum wordt zondag
om 10.30 uur afgesloten met
een H. Mis in de kerk van Pey.

Voetbalvereniging RIOS ’31 viert 80-jarig bestaan

“Klappen gekregen, maar niet knock-out”
Door Frank Heythuysen

VViieerr  ddeeggrraaddaattiieess  iinn  vviieerr  ooppeeeennvvoollggeennddee  vvooeettbbaalljjaaaarrggaannggeenn
wwiieerrppeenn  RRIIOOSS  ’’3311  tteerruugg  vvaann  ddee  eeeerrssttee  nnaaaarr  ddee  vviijjffddee  kkllaassssee  vvaann
ddee  KKNNVVBB..  IInnggeewwiijjddeenn  wweetteenn  ddaatt  ddeezzee  tteerruuggvvaall  eeeenn  llooggiisscchh  ggee--
vvoollgg  iiss  vvaann  eerrffeenniisssseenn  uuiitt  hheett  vveerrlleeddeenn  eenn  eeeenn  nniieeuuwwee  kkooeerrss  ddiiee
eennkkeellee  jjaarreenn  ggeelleeddeenn  iiss  iinnggeezzeett..  DDee  ssppoorrttiieevvee  mmaallaaiissee  iiss  eecchhtteerr
sslleecchhttss  éééénn  kkaanntt  vvaann  ddee  mmeeddaaiillllee..  MMeett  eeeenn  nniieeuuww  iimmaaggoo,,  wwaaaarriinn
ddee  ssppoorrttiieevvee  aammbbiittiieess  bbeesscchheeiiddeenneerr  vvaann  oommvvaanngg  zziijjnn  eenn  wwaaaarr--
bbiijj  ‘‘ssffeeeerr  eenn  ggeezzeelllliigghheeiidd’’  ddee  kkeerrnnwwoooorrddeenn  zziijjnn,,  vviieerrtt  ddee  rrooeemm--
rruucchhttee  PPeeyyeerr  vvooeettbbaallcclluubb  kkoommeenndd  wweeeekkeenndd  hheett  8800--jjaarriigg
bbeessttaaaann..  RRIIOOSS--vvoooorrzziitttteerr  HHuuuubb  HHeeiijjtthhuuiijjsseenn  eenn  sseeccrreettaarriiss
FFrraannss  DDeellssiinngg  vveerrhhaalleenn  oovveerr  eeeenn  vvooeettbbaallcclluubb  ddiiee  zziicchhzzeellff
nnooooddggeeddwwoonnggeenn  ooppnniieeuuww  mmooeesstt  uuiittvviinnddeenn..

Voorzitter Huub Heijthuijsen en secretaris Frans Delsing zien de toekomst van RIOS ’31 vol vertrouwen tegemoet  
Foto Frank Heythuysen


